

《詹妮弗·洛佩兹首次回应婚变：你知道的比我更多》

Plenty of people are wondering if Jennifer Lopez and Ben Affleck are having problems in their marriage, but one person had the nerve to ask in a public forum.

很多人都在想詹妮弗·洛佩兹和本·阿弗莱克的婚姻是否有问题，但有一个人竟然敢在公共论坛上问。



In a widely shared video from a press conference in Mexico for her new film “Atlas,” an unidentified reporter is heard asking Lopez about speculation the couple is on the outs.

在墨西哥为她的新片《Atlas》举行的新闻发布会上，一段被广泛分享的视频中，一名身份不明的记者问洛佩兹关于这对夫妇分手的猜测。

“You know better than that,” Lopez said, before the talk quickly moved on to a different topic.

“你知道的比我更多，”洛佩兹说，然后谈话很快转到另一个话题。

Lopez and Affleck have stayed mum about speculation that they are experiencing issues, but that hasn't stopped chatter in the pop cultureverse.

洛佩兹和阿弗莱克一直对他们遇到问题的猜测保持沉默，但这并没有阻止流行文化界的讨论。

In addition to reports that Affleck is living in a different home than his wife, he was noticeably absent from both a recent premiere of “Atlas” and the Met Gala earlier this month, where Lopez served as a co-chair.

除了有报道称阿弗莱克与妻子住在另一个家之外，他还明显缺席了《Atlas》最近的首映式和本月早些时候由洛佩兹担任联合主席的大都会艺术节。

CNN has reached out to representatives for Affleck and Lopez for comment. In the meantime, here is a reminder of their more than 20-year-love-story.

美国有线电视新闻网已经联系到阿弗莱克和洛佩兹的代表征求意见。同时，这里提醒大家他们20多年的爱情故事。

